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Krobia, dnia 12 sierpnia 2008 r. 

 

 

P R O T O K Ó Ł    Nr   XXIV/2008 
 

z   XXIV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i , 

w dniu  31 lipca 2008 r. w Pałacu „Na fosie” Pl. Kościuszki 3 w Krobi       

========================================================= 
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   19.00 

                     Na ogólną liczbę 14 radnych w sesji uczestniczyło 10. Nieobecni radni : R. Danek,                

E. Dopierała, M. Duda, R. Olejniczak.   

                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy. 

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.                   

                    7.   Zaproszeni goście i przedstawiciele MZO Leszno.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) utworzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny 

Gostkowo-Niepart” i przyjęcia jego statutu, 

b) zmiany Uchwały Nr XLIII/301/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 kwietnia             

2006 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych, 

c)   zmiany Uchwały Nr XI/68/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 sierpnia 2007 roku 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego, 

d)  wyrażenia  zgody  na  zabezpieczenie podwyższonego  zobowiązania pożyczkowego 

udzielonego Miejskiemu Zakładowi Oczyszczania Sp. z o.o. w Lesznie przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej poprzez ustanowienie 

sądowego zastawu rejestrowego na stanowiących własność Gminy Krobia udziałach     

w Spółce, 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2008 rok. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Zakończenie. 
 

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz 

zaproszonych gości.       
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      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 9 radnych, wobec czego   

sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecni : L. Bem, R. Danek,                

E. Dopierała, M. Duda, R. Olejniczak).      
     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.     

      Ad. 3  Interpelacje i zapytania radnych. 

M. Szpurka : sprawa dot. pojemników na odpady segregowane. Na terenie Chwałkowa 

znajdują się dwa takie pojemniki. Uważam, że jest to za mała ilość, ponieważ w ciągu tygodnia 

są całkowicie zapełnione.  Proszę o postawienie dodatkowo dwóch pojemników przy budynku 

Spółdzielni Mieszkaniowej.   

Ł. Kubiak : sprawa  dot. klęski suszowej. Czy oprócz preferencyjnych kredytów, jakie 

proponowane są rolnikom przewidywana jest inna pomoc.   

Z. Polowczyk : mieszkańcy zawracają się z pytaniem, kiedy zostanie ustawiony zegar 

świetlny?  

Na salę obrad przybył radny L. Bem.  

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) utworzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny 

Gostkowo-Niepart” i przyjęcia jego statutu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. Projekt statutu był 

przedmiotem obrad Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

K. Perdon : nie jest dzisiaj obecna p. Dopierała, która notowała uwagi do statutu. Czy 

naniesione zostały wszystkie poprawki jakie zostały zgłoszone?  

Burmistrz : wszystkie uwagi i postulaty, które były zgłoszone przez Komisję zostały 

naniesione.  

J. Bujakiewicz :  chciałem przedsawić swoje zdanie odnośnie tego projektu, co wcale nie 

znaczy, że nie zgadzam się z tekstem przedstawionego statutu. Uważam, że w statucie 

powinny być zapisy ustawy o samorządzie. Radca prawny i p. Burmistrz twierdzą, że nie ma 

takiego wymogu, ja uważam, że powinny być, mówi o tym § 4 i 9.  Chciałem zwrócić uwagę 

na prawidłową pisownię, czyli nazwy własne Gminy, które powinny być pisane dużymi 

literami.  

W § 6 po wyrazach „w szczególności” powinno być napisane „obejmujące”. 

W § 24 ust. 1 „Związek odpowiada za swoje zobowiązania do wysokości posiadanego 

majątku”. Uważam, że powinno być „ … do wysokości wartości posiadanego majątku”. 

W § 25 ust. 1  niezrozumiałym jest dla mnie ten zapis.  Natomiast w ust. 2 zapis „ … przez 

jego członków do ilości uczniów…” powinien brzmieć : „… jego członków proporcjonalnie do 

ilości uczniów…”. 

K. Perdon : proszę o dokonanie literowych poprawek.  

Burmistrz : zostaną one naniesione, natomiast zmiana zapisu § 25 ust. 2 powinna być 

wniesione jako autopoprawka. 

J. Bujakiewicz : wnioskuję o prawidłowe zapisy w  § 25 ust. 2 „W przypadku dotacji, będą one 

udzielane Związkowi przez jego członków proporcjonalnie do ilości uczniów …”                      

oraz w § 24 ust. 1 „Związek odpowiada za swoje zobowiązania do wysokości wartości 

posiadanego majątku…”.  

K. Perdon : jest to nasz projekt wspólnie wypracowany.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 10 radnych.  

Uchwałę Nr XXIV/179/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 lipca 2008 r.                                

w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny 

Gostkowo-Niepart” i przyjęcia jego statutu; przyjęto jednomyślnie, głosowało 10 radnych.  
 

b) zmiany Uchwały Nr XLIII/301/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 kwietnia             

2006 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych.  
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Rady : sprawa gospodarki śmieciowej budzi ogromne obawy. 

J. Bujakiewicz : co składa się na sumę 2.050.950 zł? Czy należy rozumieć, że autorem tej 

uchwały jest p. Skarbnik? Moim zdaniem nie powinien tak brzmieć zapis ust. 2 „Na 

zabezpieczenie roszczeń spółki z tytułu nie wykonania przez Gminę zobowiązania 

finansowego”.  Jeżeli miałoby być na wypadek nie wykonania zobowiązania, to tak powinno to 

być zapisane. Sprawa ta ciągnie się już drugą kadencję i ciągle mamy jakieś nowe 

zobowiązania, dlatego moje wątpliwości. Jeśli moja racja wynika z niedoinformowania, to 

proszę o wyjaśnienie, a jeżeli ma tak zostać, to proszę wytłumaczyć dlaczego.  

Skarbnik : w uchwale po zmianach była kwota 1.082.750 zł, wynikająca z harmonogramu 

wpłat na wniesienie udziałów do spółki. Dodając do tego kwotę, którą musimy dodać jako 

udziały 168.200 zł otrzymujemy właśnie kwotę 2.050.950 zł, która jest kwotą całkowitą 

związaną z zabezpieczaniem naszego wkładu Gminy na realizację tej inwestycji. Zobowiązanie 

wekslowe jest na kwotę, która już została przez naszą Gminę wpłacona, co zostało 

zabezpieczone.  

J. Bujakiewicz : może zostałem źle zrozumiany, mnie chodzi o samo brzmienie treści                       

„… z tytułu nie wykonania przez Gminę…”.  

Skarbnik : uchwała z 2006 roku zmieniona w 2007 brzmi tak jak ta uchwała. 

Burmistrz : na podstawie tego upoważnienia będzie wystawiony weksel. Zobowiązaniach 

wekslowe określone są bezwarunkowo i sformułowania do tego typu są do tego rodzaju umów.  

J. Bujakiewicz : na tą sumę składają się sumy z lat poprzednich, co niejako sugeruje ten zapis, 

że nie jest wykonane zobowiązanie finansowe.  

Burmistrz : zabezpieczenie w tym zakresie dał prawdopodobnie mechanizm zastosowany w 

latach ubiegłych, stosowany przez wszystkie Gminy. 

M. Rybińska - Mikołajczyk, przedstawiciel MZO Leszno, dyrektor finansowy : takie 

sformułowanie stosowały wszystkie Gminy, które konsultowano z radcami prawnymi. 

K. Perdon : niepokoi mnie kwota 2 mln. Uważam, że jeśli poprzednie zobowiązania zostały 

zrealizowane, to powinny być w kwocie 2.100 mln.zł, tylko na te zobowiązania, które są w 

danym momencie. Jeśli są zrealizowane, to po co weksel? Jeżeli 800 tys. zł zostało wpłacone, 

to nie może być to zobowiązaniem.  

M. Rybińska – Mikołajczyk : w § 2 uchwały zapisano kwotę, która w całości nie jest 

zobowiązaniem. Chciałam uzupełnić, że różnica wynikła wg obliczeń wykonanych 2 dni temu.  

K. Perdon : czyli moje zaniepokojenie nie było bezpodstawne. 

L. Bem :  myślę, ze kwota 2 mln zł powinna pozostać, bo przecież na tym się to nie skończy. 

Zmiana jest dokonywana już kolejny raz i ciągle jest to kwota wyższa.  

K. Perdon : jest to weksel, w przypadku zobowiązania, kłopotów finansowych będzie można              

z niego korzystać.  

Burmistrz :  to nie znaczy, że można zaciągać zobowiązania niezależnie od podstawy.  

K. Perdon : wartość opłat z tytułu podpisania weksla uzależniona jest od wartości.  

J. Wojciechowski, przedstawiciel MZO: kwota jest stała. 

K. Perdon : wg mnie zobowiązanie powinno być takie, jakie jest na dany moment.  

L. Bem : Komisja Budżetu obradowała w dniu wczorajszym i zgłoszono następujące pytania : 

dlaczego w dalszym ciągu nie jest realizowany przetarg i ciągle jest podwyższana kwota 

zobowiązań? Członkowie komisji zastanawiali się czy nie wystąpić z tego projektu, ponieważ 

nie wszystkie Gminy z naszego powiatu do niego należą. Oni problemu nie mają, a my ciągle 

dokładamy, a końca nie widać. W 2006 roku na spotkaniu mówiono, że trzeba dołożyć, bo nie 

będzie można przeprowadzić przetargu, bo euro spadło i trzeba zabezpieczyć wyższa kwotę.  

Czy p. Burmistrz zastanawiał się nad ewentualnym odejściem z realizacji projektu i jakie 

reperkusje wynikałyby z tego? 
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Przewodniczący Rady : jakie są realia wykonania zadania, problem wynika przede wszystkim 

niedoszacowanie kwoty zadania oraz projekty, które zostały złożone w stosunku do złożonych 

ofert przekroczyły możliwości finansowe. Firma działa na papierku, i doszły do nas sygnały, 

że na Zgromadzeniu dzieli się pieniądze dla ludzi, którzy jeszcze niewiele zrobili. Chciałbym 

uzyskać informację czy  osoby realizujące to zadanie za 2007 r. otrzymały gratyfikacje 

finansowe?   

J. Wojciechowski, pełnomocnik ds. Realizacji Projektu:  każda dotacja przekazywana jest               

w euro, nie w złotych. Wszyscy beneficjenci w Polsce rozliczani są wg kursu euro. Odbywają 

się spotkania z przedstawicielami jednostek samorządowych aby przedstawić sytuacje, 

szczególnie finansową. W kwestii informacji przekazywanych przez media, to jest mi przykro 

z powodu danych niezgodnych z rzeczywistością. Dane te nie są z jednostki bezpośrednio 

realizującej projekt. Można mówić, że projekt jest nie oszacowany, bo wiadomo jak wygląda 

rynek wykonawcy oraz cen materiałów budowlanych i robocizny. Nic nie stoi na przeszkodzie 

aby lokalne firmy stawały do przetargu. W zakresie realizacji stacji przeładunkowych nie 

przystąpiła żadna firma z byłego województwa leszczyńskiego. Przetarg na budowę                       

w Trzebani był już wcześniej ogłaszany.  Projekt obejmuje dwa projekty, jeden na  budowę 

zakładu w Trzebani, a drugi na rekultywację i zamknięcie 13 składowisk. Umowa na drugi 

projekt została podpisana 4 stycznia 2008 r.  Projekt zakłada realizację w roku bieżącym na 5  

składowiskach, natomiast w roku przyszłym na 8. Odnośnie przetargu na pierwszy projekt dot. 

budowy w Trzebani, to jedna oferta przewyższała budżet inwestora o 68 %, druga 148 %.               

W związku z tym powstał dylemat. Następnie przy współudziale wójtów i burmistrzów 

zapadła decyzja o podziale tego projektu na mniejsze, aby stworzyć warunki dla małych firm, 

małych projektów. Należało tak zdecydować, aby uzyskać pozytywną opinię właściwych 

instytucji. Podzielono na następujące projekty :  budowę zakładu zagospodarowania odpadów 

Trzebani, budowę składowiska odpadów w Trzebani, budowę stacji przeładunkowej odpadów 

komunalnych wraz z obiektami towarzyszącymi w Goli i Rawiczu, budowę kompostowni 

odpadów zielonych w Koszanowie, budowę dróg dojazdowych do stacji przeładunkowej w 

Rawiczu oraz na dostawę sprzętu i wyposażenia dla zakładu w Trzebani. Z jednego kontraktu 

wyodrębniono osiem kontraktów i uzyskaliśmy pozytywną opinię. W związku  z tym 

przygotowaliśmy nowe SIWZ, dla każdego oddzielne. Rozstrzygnięcie przetargu i podpisano 

w dniu 6.05.br. umowę z wykonawcą na budowę składowiska w Trzebani. Zmieściliśmy się 

nieco poniżej kosztów zaplanowanych. Następnie  w dniu 16.05.br. podpisano umowy na 

budowę stacji przeładunkowej w Goli oraz w Rawiczu. Niestety przetarg na budowę 

kompostowni w Koszanowie ze względu na instalacje wod.- kan. żadna firma nie przystąpiła. 

W dniu 24.06.br. odbył się przetarg na największe zadanie, na budowę zakładu 

gospodarowania odpadów w Trzebani. Złożono trzy oferty, które przekraczały koszty powyżej 

budżetu. Najniższa oferta przekraczała 63 %. Obecnie trwają jeszcze prace komisji 

przetargowej ponieważ wpłynęły protesty. Zadanie musi być wykonane w określonym czasie 

dlatego nieracjonalne byłoby przeprowadzanie kolejnego przetargu i podjęto decyzję o jego 

realizacji. Konieczne będzie zaciągnięcie kredytu w kwocie 8 mln zł, a zabezpieczeniem tej 

kwoty będą dotychczasowe udziały Gmin w spółce, dlatego ten projekt uchwały.  Miasto 

Leszno zabezpieczy kwotę 3,5 mln zł.  

A. Miałkowski : skoro dwa lata się przygotowywaliście, to kiedy będzie zadanie zakończone? 

J. Wojciechowski : trwają cały czas obowiązujące procedury, a realizacja zadania zakończona 

będzie do końca 2010 roku.  

A. Miałkowski : czy jest realne zakończenie w tym okresie?  

J. Wojciechowski : jest to realne, rozstrzygnięty został przetarg na najważniejsze zadanie.  

A. Miałkowski : jeżeli będziemy budować cztery lata tego typu obiekty od powstania 

koncepcji, to czy jest to szybko, czy wolno?  
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J. Wojciechowski : wniosek aplikacyjny rozpatruje Komisja Europejska rok, czasami dwa lata. 

Nasz projekt rozpatrzono w grudniu 2005 r.  

J. Suseł-Krause, przedstawiciel MZO, specjalista ds. technicznych projektu: jeśli odwołania 

zostaną rozpatrzone w najbliższym czasie, to wkrótce wykonawca będzie mógł zacząć budowę.  

Przewodniczący Rady : jakie reperkusje będą jeśli Gmina Krobia wycofałaby się z tego 

zadania. W Krobi jest grupa inwestorów, która zainteresowana jest przejęciem całkowicie 

gospodarki śmieciowej.  

J. Wojciechowski : spowoduje to koniec realizacji inwestycji jeżeli jakakolwiek Gmina 

wystąpiłaby. Każda zmiana wymaga decyzji Komisji Europejskiej.  

J. Suseł-Krause : wg przepisów realizacja zadań dot. gospodarki odpadami musi być zapisana                        

w określonym planie.  

Przewodniczący Rady : inwestorzy posiadają określone fundusze i mogą takie przedsięwzięcie 

przeprowadzić. Budzi również niepokój zarządzanie wysypiskiem w Karcu. Często zgłaszane 

są interpelacje odnośnie jego funkcjonowania. 

K. Perdon : czy prowadzicie Państwo nadzór nad tym wysypiskiem?  

J. Wojciechowski : rozstrzygając przetarg na rekultywację zaoszczędziliśmy prawie 2. 130 tys. 

euro. Każde zmiany muszą być opiniowane, jeśli zakres zadania jest mniejszy, to 

równoznacznie dotacja będzie mniejsza.    

K. Perdon : w jakim stopniu plan płatności zabezpiecza realizację tego projektu, czy w 100% ?  

J. Suseł-Krause :  były to założenia do najniższej oferty i  powstała luka finansowa, dlatego 

zaciągnięto przez MZO pożyczkę w wysokości 8 mln. zł, a pozostała część będzie wg 

wyliczonego klucza jako udziały Gmin.   

K. Perdon : czyli łączna kwota zobowiązania to ok. 40 mln zł 

J. Suseł-Krause :  łączna wartość udziałów będzie  40 mln zł. Umowy podpisywane są w euro 

jakie obowiązuje w danym dniu.  

M. Szpurka : przystępują do przetargu firmy z „górnej półki”, które dogadują się między sobą, 

łącznie z realizacją podwykonawstwa. 

J. Wojciechowski : nic nie  poradzimy na takie sytuacje i mamy tego świadomość.   

Salę opuścił radny J. Bujakiewicz.   

Burmistrz : są wojewódzkie, powiatowe i gminne plany gospodarki odpadami, które muszą 

być realizowane wg określonych reguł. Jest to zadanie do którego postanowiliśmy przystąpić 

jako Gmina, jest ono w toku realizacji, i uważam, że należy to zakończyć. Nie potrafię dzisiaj 

powiedzieć czy mamy inną alternatywę i czy przyniosłaby ona lepsze rozwiązania dla Gminy.   

Przewodniczący Rady : na etapie decyzji nie zostało wszystko przemyślane. Jesteśmy 

zmuszeni dołożyć do tych projektów duże środki gminne.  

K. Perdon : mówił p. przewodniczący, że niektóre osoby zainteresowane są tym tematem, lecz 

nie przedstawili konkretnej oferty.  

Skarbnik : prawidłowa kwota wg radcy prawnego w § 1 ust. 2 powinna wynosić 1.225.125 zł.  

Burmistrz : weksel będzie pusty, i nie ma znaczenia jaka będzie to kwota.  

Zgłosił autopoprawkę : w § 1 ust 2  -  kwota 1.225.125 zł.    

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 9 radnych.  

Uchwałę Nr XXIV/180/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 lipca 2008 r.                                

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/301/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 kwietnia             

2006 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych; przyjęto większością głosów, 8 za,             

1 wstrzymujący (L. Bem), głosowało 9 radnych.  
 

c)  zmiany Uchwały Nr XI/68/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 sierpnia 2007 roku 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. 
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Uchwałę Nr XXIV/181/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 lipca 2008 r.                                

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/68/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 sierpnia 2007 

roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego; przyjęto jednomyślnie, głosowało 9 radnych.  
 

d) wyrażenia  zgody  na  zabezpieczenie podwyższonego  zobowiązania pożyczkowego 

udzielonego Miejskiemu Zakładowi Oczyszczania Sp. z o.o. w Lesznie przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej poprzez ustanowienie sądowego 

zastawu rejestrowego na stanowiących własność Gminy Krobia udziałach w Spółce.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. 

Burmistrz : dlaczego w momencie wejścia Gminy do spółki firma MZO Leszno nie przystąpiła 

do prowadzenia działalności w zakresie odbioru odpadów na terenie Gminy Krobia?  

J. Wojciechowski : na pewno złożyło się na to wiele kwestii, lecz nie posiadam takiej wiedzy.   

Uchwałę Nr XXIV/182/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 lipca 2008 r.                                

w sprawie wyrażenia  zgody  na  zabezpieczenie podwyższonego  zobowiązania 

pożyczkowego udzielonego Miejskiemu Zakładowi Oczyszczania Sp. z o.o. w Lesznie przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej poprzez ustanowienie 

sądowego zastawu rejestrowego na stanowiących własność Gminy Krobia udziałach w Spółce; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 9 radnych.  
 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2008 rok. 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady. Na posiedzeniu wspólnym komisji                    

p. Skarbnik wyjaśniał zmiany do projektu uchwały, jako autopoprawkę.  

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały, która stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  

Burmistrz : w kwestii budowy kanalizacji sanitarnej, to dobrze, że realizowane będzie to przez 

Związek w wartościach netto. W przypadku samodzielnej inwestycji musielibyśmy płacić 

kwotę brutto.  W związku z tym, że staramy się o uzyskanie środków unijnych wszystkie 

procedury przetargowe muszą być prowadzone w określonych okresach.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 30 lipca br. i projekt 

uchwały i autopoprawkę opiniuje pozytywnie.  

I. Jóźwiak : w projekcie uchwały ujęto zwiększenie dotacji dla klubu Krobianka 25 tys. zł.             

Jak będzie się dalej przedstawiać finansowanie klubów w przyszłym budżecie, jaka to jest 

klasa?  Na funkcjonowanie takich klubów potrzebne są inne środki, nie koniecznie 

samorządowe. Jest to sport masowy, młodzież i w tym wypadku w sposób nie zawiniony teraz 

rozgrywki będą odbywać się w Gostyniu, jakby mniej dla mieszkańców Krobi. Jak to będzie         

w przyszłości, czy to jest pierwsza rata pomocy, czy na tym się skończy?     

Przewodniczący Rady : jest to czas przejściowy przeprowadzania rozgrywek w Gostyniu, 

dlatego, że nie rozstrzygnięto pierwszego przetargu. W kwestii finansów, to IV liga to są 

całkowicie inne wydatki. Dotychczasowe koszty były w wysokości ½  obecnych. Jeśli chodzi         

o procentowy wkład klubu, to wkład Gminy nie jest aż tak duży, około 50 %. Obecnie mamy 5 

drużyn, 4 młodzieżowe. Rozpoczęto szkolenie chłopców urodzonych w 2000 roku. Ogółem 

około 50 chłopców i drużynę seniorów. Jeśli policzymy to 150 osób.  Z otrzymanych środków 

45 tys. zł po przedzielaniu przez 12 miesięcy, to wynosi to po kilka złotych na osobę. Niestety 

nie wystarczało to na podstawowe wydatki. Poprzedni zarząd klubu miał z tym duże kłopoty. 

Obecnie złożono projekt obejmujący wydatki podstawowe. Na pewno środki te nie wystarczą 

na działalność klubu. Wspomnę jaki jest poziom finansowania klubów piłkarskich  w innych 

Gminach, to  Gmina Pępowo ponad 100 tys. zł, Gmina Kobylin ponad 100 tys. zł, Gmina  

Miejska Górka 75 tys. zł. oraz 150 tys. zł na stadion.   
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I. Jóźwiak : jak widać grają osoby z innych Gmin, bo nikt za przysłowiowe „bóg zapłać” nie 

przyjedzie grać. Inna klasa to jest inna gratyfikacja. Oby nie skończyło się tak jak w sąsiedniej 

Gminie. Abyśmy nie zaczęli rozpoczynać tego jako wielkie zadanie, a potem to wszystko 

runie, a teraz funkcjonuje to na zdrowych zasadach.  

Przewodniczący Rady : w naszym klubie nie ma żadnych dochodowych kontraktów.  

K. Perdon : nad pracami nad budżetem przyszłorocznym będziemy zastanawiać się nad 

dalszym finansowaniem klubów piłkarskich. 

Burmistrz : kwestia finansowania rozwoju kultury fizycznej to klub Krobianka będzie mógł 

przystąpić do konkursu na wniosek. Kwota 25 tys. zł pochodzi z nie rozstrzygniętych 

konkursów. Niepokoi mnie, że konkursy skierowane do młodzieży nie zostały w dużym 

stopniu wykorzystane. Sprawę tą chcą przedstawić na spotkaniu Rady Sportu.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 9 radnych.  

Uchwałę Nr XXIV183008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 lipca 2008 r.                                

w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie na 2008 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 9  

radnych.  

Ad. 5  Wolne głosy i wnioski.       
Nie zgłoszono.  

      Ad. 6  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Burmistrz : temat pojemników na odpady segregowane tak wyglądają, ponieważ jest to 

konsekwencja nie realizowania segregowania odpadów u źródła przez firmy działające na 

terenie Gminy oraz  poprzez świadomość mieszkańców. Postawione pojemniki na terenie 

Gminy są jakby uzupełnieniem, a nie jedyną formą segregowania odpadów. Zwiększono 

wywóz w okresie letnim do 4 razy , a z tym związane są większe koszty. Ponadto z 90 % 

mieszkańcami firmy podpisały umowy na odbiór odpadów. Pozostałym będą musiały być 

wydane decyzje. 

A. Miałkowski : my zgłaszamy problem, którym powinien zająć się Burmistrz. Wszystko 

proszę zrobić aby był skutek.  

Burmistrz : w sprawie klęski suszy, to obecnie szacowane są szkody. 8 sierpnia mija  termin 

przekazania do Wojewody szacunków odnośnie skali poniesionych strat przez rolników. 

Analizowana jest również sytuacja finansowa poszkodowanych w OPS.  

Odnośnie przestawiania czasu włączania lamop ulicznych, to wg mojej wiedzy funkcjonuje już 

prawidłowo.  

B. Paluszkiewicz, dyrektor ZSPiG w Starej Krobi : 19 sierpnia odbędzie się posiedzenie Rady 

Sportu, na które zapraszam zainteresowanych.  

Burmistrz : jeśli mówimy, że Rada jest od oceniania Burmistrza, to ja się  z tym zgadzam,             

a jeżeli mówimy, że Rada jest od nie rozwiązywania problemów, to jest to wąski zakres 

podejścia do tematu, jest nie adekwatny. Uważam, że dyskusje są po to, aby podejść do 

tematu i rozwiązywać problemy.  

Przewodniczący Rady : my się od tematów nie uchylamy.  

A. Miałkowski : nie można załatwiać problemów przy okazji, na zasadzie piłeczki 

pingpongowej.  

Ad. 7 Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XXIV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

         Protokółowała :    

                                                   

        Aurelia Sikorska              

 


